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Boxtel, 24 september 2013 
 
 
Betreft: vragen ex artikel 37 RvO, betreffende Armoedebeleid 
 
 
 
Geachte leden van het college, 
 
 
Graag vragen wij uw aandacht voor het volgende. 
 
De Sociale Alliantie heeft op 20 september jongstleden een brief gestuurd naar alle 
gemeenteraadsleden in Nederland. De Sociale Alliantie is een netwerk van meer dan zestig 
landelijke en provinciale organisaties die hun krachten gebundeld hebben in de strijd tegen 
armoede en voor participatie. De organisatie is verontrust over de besteding van landelijk 
compensatiegeld voor armoede en de bestemming van middelen voor de meerkosten van 
chronisch zieken en gehandicapten. De SP-fractie deelt deze bezorgdheid en wil het college 
daarover enkele vragen stellen. Wij willen u vragen de beantwoording van deze vragen te 
betrekken bij de beantwoording van onze eerdere vragen over Kinderen en Armoede. 
 
Toekenning extra rijksmiddelen voor armoedebestrijding 
De sociale Alliantie krijgt steeds meer signalen dat de armoede in Nederland flink toeneemt. Het 
zou gaan om 1,5 miljoen burgers die te maken hebben met armoede, waaronder 380.000 
kinderen. De Sociale Alliantie stelt dat voor dit jaar en de komende jaren het kabinet geld 
beschikbaar stelt om gerichte compensatie te verstrekken aan groepen die specifiek getroffen 
worden door bezuinigingen of beleidswijzigingen. Dat gebeurt steeds via het storten van gelden in 
het gemeentefonds en deze gelden zijn doorgaans niet geoormerkt. 
 
Komen de compensaties wel terecht bij de groepen waarvoor ze bedoeld zijn? 
De Sociale Alliantie vreest dat een aantal gemeenten die compensaties gaat gebruiken om gaten 
op andere beleidsterreinen in de begroting te dichten, zodat het geld dus niet bij de doelgroepen 
terecht komt. De SP is met de Sociale Alliantie van mening dat dit niet mag gebeuren. Naar onze 
mening dient dit geld geoormerkt te worden. Deze zomer heeft het kabinet 20 miljoen extra 
beschikbaar gesteld om het armoedebeleid in 2013 (nog dit jaar dus) te intensiveren. Voor 2014 is 
het voornemen om 80 miljoen extra voor armoedebeleid te geven. 
 
 

mailto:Boxtel@sp.nl


 
 
 
 
 
 
 
 
Bestemming meerkosten van chronisch zieken en gehandicapten 
Chronisch zieken en gehandicapten kregen tot voor kort een rijkscompensatie voor hun 
meerkosten. Die regeling moeten de gemeente nu gaan uitvoeren, maar krijgen daar fors minder 
geld voor. De rijksregeling bedroeg 1,3 miljard, daarvan blijft nog maar 700 miljoen over voor het 
gemeentefonds.  
 
Extra straf op ziek zijn? 
Omdat gemeenten ook flink moeten bezuinigen vrezen veel chronisch zieken en gehandicapten 
dat hun meerkosten niet meer gecompenseerd worden. Een extra straf dus op ziek of gehandicapt 
zijn. Deze groepen zitten al vaak op het minimum en als hun meerkosten niet gecompenseerd 
worden, wordt het aantal armen onder hen nog veel groter. Dit mogen we niet laten gebeuren. 
 
Vragen SP-fractie 
De SP-fractie wil u hierover de volgende vragen stellen: 

1. Welk bedrag (van die 20 miljoen) is door het kabinet aan Boxtel beschikbaar gesteld om 

nog dit jaar het armoedebeleid te intensiveren? 

2. Bent u met ons van mening dat dit bedrag gebruikt moet worden voor de groepen waarvoor 

het bedoeld is? 

3. Hebt u dit bedrag geoormerkt voor armoedebeleid? Zo nee, waarom niet?  

4. Zo ja, met welke concrete maatregelen wordt daarmee het armoedebeleid geïntensiveerd? 

5. Om welk bedrag zou het voor Boxtel gaan in 2014 en gaat u dit oormerken voor 

armoedebeleid? Zo nee, waarom niet? 

6. Zo ja, hoe gaat u dat concreet besteden? 

7. Welk bedrag is voor Boxtel beschikbaar gesteld vanuit het gemeentefonds om de 

meerkosten van chronisch zieken en gehandicapten te compenseren? 

8. Wordt dit bedrag geoormerkt voor dit doel? Zo nee, waarom niet?    

9. Zijn de door de Sociale Alliantie genoemde bedragen structureel (jaarlijks terugkerend) of 

gaat het om een eenmalige of tijdelijke compensatie?  

 
Ervan uitgaande u met dit schrijven naar behoren te hebben geïnformeerd en met belangstelling in 
afwachting van uw reactie. 
  
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 


